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Styremøtereferat 04.09.2024 
 
Dato: 04.09.24 
 
Sted: Båtforeningen 
 
Deltakere: 

Marius Einarsen  x 

Anders Agnalt   

Rino Bangor  x 

Roger Thorvaldsen  x 

Jon Vidar Lauritzen   

Gerd Runhovde   

 
Agenda: 

1. Godkjenne referat fra sist møte. Referat skal være lest før møtet. (Alle) 
Lest og godkjent. 
 

2.  Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar, Roger og Marius) 

- Gjenstår å male garasje. 

- Justere moringer på brygge. 

- Olje resterende av brygge. 

- Generell høstopprydding. 
 

3. Økonomi. Anders informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett (Anders) 
            Anders ikke tilstede og status er ikke redegjort. 

4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. (Roger) 
Plasser til salg: 3m: 1stk. 3,5m: 1stk. 4m: 5stk. 4,5m: 1stk 
For leie: 3m: 3stk. 3,5m: 1stk. 4m: 2stk.  
 

5. Arbeidsgruppe bryggefront: Status på måling av utglidning (Rino). 
Rino begynner å se på løsning for å rette opp trefronten. 
Ser samtidig på løsning for å lede vannet vekk fra plattingen. 
Starte oppmåling av bevegelse av spunt. 
 

6. Arbeidsgruppe port: Informasjon om status/fremgang (Jon Vidar og Marius) 
             Leder orienterer om at det er lovet at port blir koblet til i helgen 6-8.09.24. Samt  
             at det blir koplet opp fjær for automatisk låsing av port. 
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7. Båt har krasjet og skade brygga og uteligger. Vi må her kontakte vårt forsikringsselskap 

for å få returnert utleggene som har blitt gjort.(Marius) 
             Ifølge havnereglement punkt nr 7 så skal følgende gjøres.  

             «Skader på utstyr, materiell eller bryggeanleggene forårsaket av medlemmer, deres båt eller     
             mannskap, vil medføre erstatningsansvar.» 

           Personen vil derfor bli fakturert av båthavna for skadene som har blitt påført. 

8. Er leasingavtale gått ut? Tatt opp på sist møte og Anders skulle sjekke opp (Anders) 
            Denne er avsluttet. Vi har ikke betalt på en stund, men måtte betale ett lite  
            gebyr for å slette avtalen. 

9. Skal to personer ha tilgang til nettbank? Eventuelt hvem i tillegg til kasserer? (Anders) 
             Anders ikke tilstede. Tas opp neste gang. 

 
10.  Forsikring bryggeanlegg. Har hørt fra andre båtforeninger at moringer skal kontrolleres 

hvert år når ett bryggeanlegg er mer enn 5 år gammelt. 
Om ikke dette blir gjort så blir utbetalingene redusert ved skade. Her må vi sjekke ut hva 
som gjelder. (Marius) 
 
Leder ba kasserer om å få forsikringsdokumenter tilsendt til seg. Disse er fortsatt ikke 
mottatt, men kasserer har bekreftet at vi ikke har forsikring på vårt bryggeanlegg eller 
kran. Leder sjekker opp med tidligere medlemmer av styret og sjekker opp hva som kan 
ha skjedd/forårsaket at vi ikke er forsikret. Styret har i dag besluttet at vi tegner 
forsikring asap om det viser seg at vi ikke er forsikret. 
Saken rundt moringer vil bli sett på samtidig som vi tegner ny forsikring. 
 

11.  Arbeidsmengden for en kasserer er etter leders mening for stor. Her må det gjøres 
konkrete tiltak for å redusere arbeidsbelastningen i fremtiden. Leder og kasserer foreslår 
for styret å jobbe med å finne ett regnskapsprogram som vil lette arbeidsoppgavene. 
(Marius) 

             Leder og brygge/opplagsansvarlig ser på muligheter for å få ett  
             regnskapsprogram. 

12. Annet: Giret på krana er i svært dårlig forfatning. Her må noe gjøres.  
            Teknisk leder (eventuelt delegere innad i teknisk) må innhente tilbud på  
            reparasjon og nytt gir. Tilbudet må være skriftlig og levert til styret innen  
            utgangen av oktober. 

Referent  
Marius Einarsen 
Skjærviken Båtforening 


